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         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor - (Gerçekleşmedi)
Açıklama:2020 İş Planında 1.1 Üyelerin Rekabet Gücüne Destek 
Olmak ve Gelişim Faaliyetlerini YürütmekHedeflerinin Altında 1.1.5  
İlçemizin ticaret hayatının geliştirilmesine yönelik ulusal ve 
uluslararası projeler yürütülmesi faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.    

         Başarı ile tamamlandı

Kabul edilmedi /Gerçekleşmedi(Tüm Dünya'yı etkisi altına alan 
COVİD-19 Salgını nedeniyle pandemi sürecinde olduğumuzdan ötürü 
planlanan faaliyet gerçekleştirilememiştir.)
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.1 Üyelerin Rekabet Gücüne Destek 
Olmak ve Gelişim Faaliyetlerini YürütmekHedeflerinin Altında 1.1.8 
Üyelerin yeni pazar oluşturması,ticari bağlantılar sağlaması ve 
toplumun farkındalığını arttırmak amacıyla ilçede fuar düzenlenmesi 
faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.2 Üyelerin Oda İle İletişimini ve 
Etkileşimini Arttırmak Hedeflerinin Altında  1.2.1 Üyelerin üye 
ziyaret ekibi tarafından ziyaret edilmesi  faaliyetiyle takibi 
sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.1 Üyelerin Rekabet Gücüne Destek 
Olmak ve Gelişim Faaliyetlerini YürütmekHedeflerinin Altında 1.1.9 
Üyelerin ticaretine destek sağlamak üye firmaların tanınırlığını ön 
plana çıkarmak amacıyla , indirim prokollerinin imzalanması 
faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.4 Dünyada ve Ülkemizde Yaşanan 
Sosyo-Ekonomik Krizlerde Üyelere Destek Sağlamak(COVİD-19) 
Hedeflerinin Altında 1.4.6 Salgın,Savaş,Politik Olaylar,Teknolojik 
Değişim ,Yasa ve Uluslararası  Sosyo-Ekonomik Krizlerde üyelerin 
yaşamış oldukları/yaşayacakları sektörel sıkıntıların gerekli mercilere 
ulaşılabilmesini sağlaması faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor

COVİD-19 SALGINININ İŞ 
DÜNYASINDA OLUŞTURMUŞ 

OLDUĞU SORUNLAR
TOBB

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Tüm Dünya'yı etkisi altına alan COVİD-19 Salgını nedeniyle  üyelerimizden 
gelen talepler doğrultusunda gerçekleştirilen istişareler neticesinde pandemi 

sürecinde yaşamış oldukları sıkıntıları tarafımıza iletmeleri sonucu ,sorunların 
ve çözüm önerilerin gerekli mercilere iletilmesini sağlamak üzere Birliğimize 

iletilmiştir. 

TOBB'un 16.03.2020 /1611 tarihli yazısına istinaden Tüm Dünya'yı etkisi altına alan COVİD-19 Salgını nedeniyle  üyelerimizden 
gelen talepler doğrultusunda gerçekleştirilen istişareler neticesinde pandemi sürecinde yaşamış oldukları sıkıntıları tarafımıza 

iletmeleri sonucu ,sorunların ve çözüm önerilerin gerekli mercilere iletilmesini sağlamak üzere Birliğimize odaborsa@tobb.org.tr 
adresine e-posta  yolu ile iletilmiştir. 

3 6.03.2020
ÜYE ZİYARETLERİ                               

(TOBB KONSEY 
TOPLANTILARI GÜNDEMİ)

TOBB Yüzyüze İletişim

Odamıza kayıtlı üyelerimizi iş yerlerinde ziyaret ederek;dilek şikayet ve hizmet 
beklentilerini almak, yaşamış oldukları sektörel sorunlara yönelik gerekli 

adımların atılmasını sağlamak ve üyelerimize destek olunması amacıyla 27 
Aralık 2019 tarihinde başlatılan üye ziyaretleri aralıksız olarak Ocak,Şubat ve 

Mart aylarında da meclis ve yönetim kurul üyeleri önderliğinde devam 
ettirilmiştir.2019 yılı Aralık ayında başlayıp 2020 Mart ayı itibari ile sonlara 

yaklaşılan üye ziyaretlerinin tüm dünyayı etkisi altına alan COVİD-19  salgını 
sebebi ile sonlandırılmak zorunda kalınmıştır.Üyelerle görüşmeler neticesinde 

üyelerimizin sorun ve çözüm önerileri gerekli mercilere iletilmek üzere 
Birliğimize iletilmiştir.

Üye Ziyaretleri sonucu hazırlanan ''Kurum Üye Ziyaret Raporu'' TOBB'un 03.03.2020/2177 Sayılı ve TOBB Konsey Toplantıları 
Gündemi yazısına istinaden -Türk Özel Sektörünün karşılaştığı sorunların dile getirilmesi ve bu sorunların çözüme kavuşturulması 
amacıyla düzenlenecek olan Konsey Toplantıları,İlgili Bakanlıklarımızında katılımlarıyla gerçekleşeceğinden- Birliğimize odamız  

03.03.2020 tarih ve 2177 sayılı yazısı ile iletilmiştir.

5 17.03.2020

Çin'in Wuhan kentinde ortaya çıkan ve hızla dünyaya yayılan corona virüsü 
(koronavirüs)'nün Türkiye'de tespit edilmesinin ardından alınan tedbirler 

kapsamında toplu etkinlikler iptal edildi ve yine virüsün yayılmasına engel 

Odamız tarafından organize edilen akşam yemeğine, Kaymakam Mahmut Nedim Tunçer, Belediye Başkanı Mürsel Yıldızkaya, AK 
Parti İlçe Başkanı Aysel Demir, CHP İlçe Başkanı Haşim Bilal Avcı, İyi Parti İlçe Başkanı Mürsel Kömez, Ticaret Odası Başkanı 
Ulvi Sakarya, Ticaret Borsası Başkanı Yahya Toplu, İlçe Tarım ve Orman Müdürü Burhanettin Sütçü, belediye meclis üyeleri ve 
sivil toplum kuruluşu temsileri katıldı. Toplantının ana gündem maddesi fuar şirketi tarafından tarım fuarımız için bugüne kadar 

yapılan çalışmaların özetini aktarmak oldu. Toplantının devamında ise siyasi partilerin, sivil toplum kuruluşu temsilcilerinin Polatlı 
Tarım Tek Tarım, Gıda ve Hayvancılık Fuarı  için sağlayabilecekleri tanıtım faaliyetleri hakkında görüş alışverişinde bulunuldu. 
Fuarın İlçemizde Devamlılığının Sağlanması,Ticaretin Sirkülasyonunun Hızlandırılması ve Yeni Pazar Kapılarının Açılmasını 
Sağlamak için gerçekleşmesi planlanan fuarın ön çalışmalarına devam edilmektedir.Odamız önderliğinde düzenlenecek  fuarın 

amacı;
             -Polatlı’nın tanıtımına katkı sağlamak

             -Yeni girişimcilerin önünü açmak
             -Polatlı halkını bilinçlendirmek

             -Ticari işbirliklerin oluşumuna zemin hazırlamak
             -İhracat ve İthalatın gelişmesinde rol oynamak

4 11.03.2020 KOBİ'LERE DESTEK

POLATLI TİCARET 
ODASI                   

ŞEKERBANK POLATLI 
ŞUBESİ

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Protokol, Şekerbank İç Anadolu Bölge Müdürü Murat Topçu, Şekerbank 
Polatlı Şube Müdürü Emre Sırtoğlu ile Polatlı Ticaret Odası Yönetim Kurulu 

Başkanı Ulvi Sakarya arasında imzalandı. Protokol ile Polatlı Ticaret Odası'na 
kayıtlı olan KOBİ'ler, 3 ay ödemesiz dönemli veya 3 ayda bir taksit ödemeli 60 
aya varan vade seçenekleriyle finansman ihtiyaçlarını karşılayabilecek.Bunun 

yanı sıra Polatlı Ticaret Odası üyeleri Şekerbank Polatlı şubesinden 
kullandıkları kredilerde bankanın mevcut liste fiyatlarından %20 oranında 

indirimden yararlanabilceklerdir. Ayrıca kredi kullanan Polatlı Ticaret Odası 
üyelerinden (mevcutta POS cihazı yoksa) ilk kez bankanın POS cihazını 

kullanması halinde ilk 3 ay kira bedeli alınmayacaktır.

Küçük Orta Ölçekli İşletmeler (KOBİ)lere destek sağlamak ,  reel sektöre kaynak aktarmak ve  ülke ekonomisine katkı sağlamak 
amacıyla  Ticaret Odası ile Şekerbank Polatlı Şubesi arasından  3 ay ödemesiz dönemli veya 3 ayda bir taksit ödemeli  ve 6-36 ay 

arası uygulanacak kredilerde banka liste faiz oranlarından %20 indirim finansman desteği protokolü imzalandı.Küçük Orta Ölçekli 
İşletmeler (KOBİ)lere destek sağlamak ,  reel sektöre kaynak aktarmak ve  ülke ekonomisine katkı sağlamak amaçlanmıştır.

2 24.02.2020
POLATLI TARIM,GIDA VE 

HAYVANCILIK FUARI

KAYMAKAMLIK                               
BELEDİYE                                                                              

AK PARTİ İLÇE 
BAŞKANLIĞI                              

POLATLI TİCARET 
ODASI                          

POLATLI TİCARET 
BORSASI                     

İLÇE TARIM VE 
ORMAN MÜDÜRLÜĞÜ                                        

SİVİL TOPLUM 
ÖRGÜTLERİ                      

SKY FUARCILIK

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Anadolu’nun önemli tarım merkezlerinin başında yer alan Polatlı’da, 2-6 
Haziran 2020’de yapılacak olan, Polatlı Tarım Tek Tarım, Gıda ve Hayvancılık 
Fuarı’nda hazırlıklar tüm hızıyla sürerken, organizatör kuruluş Sky Fuarcılık’ın 

yönetim kadrosu ve  odamız organizasyonu  ile   fuarın destekçi ve iş birlikçi 
kurumlarının başkan ve temsilcileri ile Cüneyt Sertel sosyal tesisinde 

düzenlenen yemekte bir araya geldiler.

SONUÇ

1 21.02.2020
PROJE                                                          

''SOĞAN İŞLETME TESİSİ 
PROJESİ''

POLATLI TİCARET 
ODASI                          

İLÇE TARIM VE 
ORMAN MÜDÜRLÜĞÜ                               

ÇANKAYA 
ÜNİVERSİTESİ                                 

ANKARA KALKINMA 
AJANSI

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Polatlı Ticaret Odası ile ortakları tarafından hazırlanan proje sayesinde 
Türkiye'nin soğan üretiminde önemli bir paya sahip olan ilçemizde geleneksel 

metotlarla depolanan soğanda zayiatın önüne geçilmesi planlanıyor.  Uzun 
yıllardan beri gündemde olan soğan işlenmesi ve paketlenmesi ile ilgili tesisin 
ilçeye kazandırılması ile ilgili proje çalışması Polatlı Ticaret Odası İlçe Tarım 
Müdürlüğü ve Çankaya Üniversitesi tarafından hazırlandı.Ankara Kalkınma 

Ajansı tarafından 142.000 TL mali destek bu proje için ilçemize finanse 
edilecek ve ilçede soğan ile ilgili tesisin ön fizibilite çalışması yapılacak

 " Ankara Kalkınma Ajansı 2019 yılı Fizibilite Desteği kapsamında Polatlı İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü ve Çankaya 
Üniversitesi ortaklığı ile hazırlamış olduğumuz ‘’ Polatlı Soğanının İşlenmesi, Paketlenmesi ve Depolanmasına Yönelik Bir Tesis 
Kurulumu İçin Fizibilite Çalışması’’ isimli projemiz kabul görmüştür. Türkiye’deki soğan üretiminin büyük bir çoğunluğu Polatlı 

ilçesinde üretilmektedir. Ülkemiz ve dünya üzerinde birçok bölgeye de ilçemiz tarafından soğan gönderilmektedir. Polatlıdaki 
birçok çiftçi soğanları depolama hususunda özellikli depolar yerine geleneksel yollarla garaj, bodrum vb. yerlerde muhafaza 

etmektedir. Dolayısıyla belirli bir sıcaklık/soğukluk ayarına sahip olmayan bu yerlerde soğandaki fire oranı artış göstermektedir. 
Polatlı’daki çiftçilerin soğanları sistemsel makineler ile paketleyip saklayabileceği bir tesise ihtiyaç duyulmaktadır. Bunun içinde 

Ankara Kalkınma Ajansı destekli yürüteceğimiz bu projede böyle bir tesis kurulumu için nelere dikkat edilmeli bu soruların 
cevabını alacağımız fizibilite raporu hazırlanacaktır.Kendi deposunu oluşturmak isteyen bütün çiftçiler ve tacirler bu rapordan 
faydalanabilecek ve öncelikli olarak ilçemiz ve beraberinde ülke genelindeki çiftçilerimize önderlik edecek bu çalışmanın 6 ay 

devam edeceği, proje tamamlandıktan sonraki hedefin ise ,ihtiyaç olduğu takdirde tesisin kurulumu için Ankara Kalkınma Ajansı'na 
yeni bir proje sunacağıdır.

                              2020  LOBİ FAALİYETİ TAKİP ÇİZELGESİ

Sıra
GİRİŞİM 
TARİH

KONU
GİRİŞİMDE 

BULUNULAN KURUM
KULLANILAN 
TEKNİKLER

LOBİ KONUSU YAPILAN EYLEM



Açıklama:2020 İş Planında 1.3 İşBirliklerinin Geliştirilmesi ve Güçlü 
Kurumsal Yapı Hedefinin Altında  1.3.2 Oda organ üyelerinin etkinlik/ 
toplantılarda dış paydaşlarla bir araya getirilerek sorun ve çözüm 
önerilerinin görüşülmesi faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.4 Dünyada ve Ülkemizde Yaşanan 
Sosyo-Ekonomik Krizlerde Üyelere Destek Sağlamak(COVİD-19) 
Hedeflerinin Altında 1.4.6 Salgın,Savaş,Politik Olaylar,Teknolojik 
Değişim ,Yasa ve Uluslararası  Sosyo-Ekonomik Krizlerde üyelerin 
yaşamış oldukları/yaşayacakları sektörel sıkıntıların gerekli mercilere 
ulaşılabilmesini sağlaması faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.4 Dünyada ve Ülkemizde Yaşanan 
Sosyo-Ekonomik Krizlerde Üyelere Destek Sağlamak(COVİD-19) 
Hedeflerinin Altında 1.4.6 Salgın,Savaş,Politik Olaylar,Teknolojik 
Değişim ,Yasa ve Uluslararası  Sosyo-Ekonomik Krizlerde üyelerin 
yaşamış oldukları/yaşayacakları sektörel sıkıntıların gerekli mercilere 
ulaşılabilmesini sağlaması faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.4 Dünyada ve Ülkemizde Yaşanan 
Sosyo-Ekonomik Krizlerde Üyelere Destek Sağlamak(COVİD-19) 
Hedeflerinin Altında 1.4.6 Salgın,Savaş,Politik Olaylar,Teknolojik 
Değişim ,Yasa ve Uluslararası  Sosyo-Ekonomik Krizlerde üyelerin 
yaşamış oldukları/yaşayacakları sektörel sıkıntıların gerekli mercilere 
ulaşılabilmesini sağlaması faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.1 Üyelerin Rekabet Gücüne Destek 
Olmak ve Gelişim Faaliyetlerini YürütmekHedeflerinin Altında 1.2.4 
Meslek Komite Toplantılarında görüşülen üyelerin sorun ve çözüm 
önerilerine yönelik lobi faaliyetlerinin yürütülmesi faaliyetiyle takibi 
sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.1 Üyelerin Rekabet Gücüne Destek 
Olmak ve Gelişim Faaliyetlerini YürütmekHedeflerinin Altında 1.2.4 
Meslek Komite Toplantılarında görüşülen üyelerin sorun ve çözüm 
önerilerine yönelik lobi faaliyetlerinin yürütülmesi faaliyetiyle takibi 
sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor

21 Şubat’ta imzalanan proje sözleşmesinin ardından paydaşlarımızla ilk odak grup toplantısı 01.07.2020 tarihinde Çankaya 
Üniversitesi Pazarlama, Araştırma Yöntemleri Bölüm Başkanı Prof.Dr. Mahir Nakip moderatörlüğünde gerçekleştirilen odak grup 
toplantımıza İlçe Tarım ve Orman Müdürü Burhanettin Sütçü, Yönetim Kurulu Başkanımız Ulvi Sakarya, Soğan Üreticileri Birliği 

Başkanı İlhami Teke, Polatlı Ziraat Odası temsilcileri, soğan ticareti ve soğan üretimi yapan üyelerimiz katıldı.

POLATLI TİCARET 
ODASI                          

İLÇE TARIM VE 
Polatlı soğanın işlenmesi , paketlenmesi ve depolanmasına yönelik bir tesis 
kurulumu için fizibilite çalışmasına devam ettiğimiz proje için odak grup 

Polatlı Ticaret Odası sigortacı üyelerinin Mesafeli Satış Sözleşmesi Yönetmeliği hakkında yapılan geçici değişiklik ile alakalı 
görüş ve önerilerini TOBB Sigortacılık Müdürlüğü'ne iletmek için toplantı organize etti. Pandemi salgınının bulaşma riskine karşı 

gerekli önlemleri alarak toplantı düzenleyen Polatlı Ticaret Odası, Sigortacı üyelerinin taleplerini kalem kalem not aldı. Polatlı 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ulvi Sakarya'nın da bizzat katıldığı toplantıda sigorta sektörü temsilcileri yapılan geçici 

değişiklik sonrası sigortacılık sektörü dışında kalan meslek temsilcilerinin sigortacılık yapmasının önünü açtığı gerekçesi ile yapılan 
düzenlemeden memnun olmadıklarını ifade ettiler. Zaten zor koşullarda ticari hayatlarına devam ettiklerini ifade eden sigorta 

temsilcileri mesafeli satış sözleşmesinde yapılan geçici değişikliğin iptalini istediklerini beyan ettiler. TOBB'a iletilen görüş şu 
şekildedir:Yönetmeliğin içeriği kapsamında, "Asıl işi sigortacılık olmayan ve sattığı ürünle ilişkili olması kaydıyla mal ve hizmet 

satışı ile birlikte sigorta poliçesi sunulması yasallaştırılmıştır. Böylece Turizm acenteleri Seyahat sigortası, Telefon bayileri, Beyaz 
eşya bayileri Elektronik cihaz sigortası, Makine üreticisi makine kırılması sigortası, Tekne üreticisi Tekne sigortası, Emlakçı Konut 

sigortası, Deprem sigortası gibi ürünleri satabilecektir. Kısaca hayat ve motorlu taşıt sigortası dışında tüm branşlarda satış 
yapabilmelerinin yolu açılmıştır. "Mesafeli sigorta sözleşmesi akdedecek olanlar, tüketicileri mesafeli satış kanallarına yönlendiren 

ve asli işi sigorta aracılığı olmayan işletmelere (acente dışında her sektör) primle bağlantılı olmayacak biçimde hizmet bedeli 
ödeyebilir.” Bu husus 5684 sayılı sigortacılık kanunun 23.maddesinin *13. Fıkrasına göre yasaktır. Bu madde ile isteyen istediği 

yere iş yönlendirip “Hizmet bedeli” adı altında komisyon alabilir olacaktır."  Sigortacı üyelerimizin bu görüşleri Odamız 
03.06.2020/1745 sayılı yazısı ile gerekli mecilere iletilmek üzere üst birliğimize iletilmiştir.

11 9.06.2020 MESLEK KOMİTE TOPLANTISI
MESLEK KOMİTE 

ÜYELERİ

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Polatlı Ticaret Odası Covid-19 salgını ile mücadele sürecinde  üyelerinin 
yaşadıkları ekonomik sorunlar başta olmak üzere diğer sorunlarını Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ve diğer kurumlara  iletmek için meslek 

komite toplantısı düzenledi.  5 gün boyunca devam eden meslek komite 
toplantıları Polatlı Ticaret Odası Genel Sekreteri İnanç Ölmez ve Genel 

Sekreter Yardımcısı, Muhasebe birim temsilcisi Zeynep Gökçe önderliğinde 
yapıldı. 

1 -6 Haziran 2020 tarihlerinde gerçekleştirilen meslek komite toplantılarında; dünyaya hızla yayılan Koronavirüs (Covid-19) 
salgının Türkiye'de tespit edilmesinin ardından ekonomik sektörel etkileri ve komitelerin bu süreçte çalışmalarının 

değerlendirilmesi. Polatlı Ticaret Odası'nın Koronavirüs'e karşı aldığı tedbirler hakkında komite üyelerine bilgi verilmesi. Kredi 
Garanti Fonu (KFG), nefes kredisi, can suyu kredilerinin detaylarının görüşülmesi gibi maddeler ele alındı. Ticaret Odası yönetimi 

5 gün boyunca video konferans yolu ile gerçekleştirildiği toplantıda; mobilya, giyim, gıda, market, inşaat, tarım, hayvancılık, 
tohum, sigorta, banka, hizmet, danışmanlık, optik, nakliye, taşımacılık, otomotiv sektörlerinin temsilcilerinden oluşan meslek 
komiteleri ile  ticari hayattaki sorunlar masaya yatırdı, üyelerin talepleri TOBB başta olmak üzere gerekli kurumlara iletildi.

10 3.06.2020

SİGORTACILIK SEKTÖRÜ 
''MESAFELİ SATIŞ SÖZLEŞMESİ 

YÖNETMELİĞİ'' GÖRÜŞ 
TALEBİ

TOBB
Resmi Yazılar,              

İkili Görüşmeler, 
Toplantılar

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'nin sigorta sektörü ile alakalı Mesafeli Satış 
Sözleşmesi Yönetmeliğinde yapılan geçici değişiklik hakkında sigortacı 

üyelerin görüşlerinin alınması ile ilgili28.05.2020/4637 Sayılı yazısı  üzerine 
Polatlı Ticaret Odası sigortacı üyeleri ile toplantı gerçekleştirdi.

Hazine ve Maliye Bakanı Sn.Dr. Berat Albayrak'ın ve Birlik Başkanımız Sn.M.Rifat Hisarcıklıoğlu'nun katılımları,365 Oda/Borsa 
Başkanı ile 61 Sektör Meclisi Başkanı ile yapılan toplantıya Yönetim Kurulu Başkanımız Ulvi Sakarya katılım sağlayarak 

,üyelerimizin sorunlarını iletti.

9 3.06.2020
TARIM VE ORMAN BAKANLIĞI             
İSTİŞARE TOPLANTISI(ZOOM)

TOBB                                               
TARIM VE ORMAN 

BAKANLIĞI 365 
ODA/BORSA       

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Tarım ve Orman Bakanı Sn.Dr.Bekir Pakdemirli TOBB Başkanı Sn. M.Rifat 
Hisarcıklıoğlu ve 365 Oda/BorsaYönetim Kurulu Başkanlarının katılımlarıyla 

düzenlenen online toplantıya  Oda Yönetim Kurulu Başkanlarının katılımlarıyla 
düzenlenen online toplantıya Oda Yönetim Kurulu BaşkanımızUlvi Sakarya 

katılmıştır.Katılım Link:https://tobb-
org.zoom.us/j/92941184831?pwd=ZzM5YzZqN0NxMlJuVHVsWnhZaStPZz0

9

Toplantıda,Sakarya Nehrini besleyen kollar üzerine yapımına başlayan ancak bitirilemeyen Gökpınar Barajı ile ilgili Bakan 
Pakdemirli'ye sunum yapıldı.Barajın ilçemiz çiftçileri için acil bir ihtiyaç olduğundan bahsetildi.

8 20.05.2020
HAZİNE VE MALİYE 

BAKANLIĞI                    
İSTİŞARE TOPLANTISI(ZOOM)

TOBB                                             
HAZİNE VE MALİYE 

BAKANLIĞI                                           
365 ODA/BORSA                                       

61 SEKTÖR MECLİSİ

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Hazine ve Maliye Bakanımız Sn.Dr.Berat ALBAYRAK 'ın ve Birlik 
Başkanımız Sn. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun katılımları ,365 Oda/Borsa Başkanı ile 

61 Sektör Meclis Başkanının iştirakleriyle 20 Mayıs Çarşamba  Günü saat 
14:30 da istişare toplantısı gerçekleştirilmiştir.

Polatlı Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ulvi Sakarya koronavirüs salgını tedbiri kapsamında ticari faaliyetine ara verilen 
sektörlerde SGK prim ödemelerine kolaylık getirilmesi ve borçların ertelenmesi talebinde bulundu.Ülkemizde yaşanan Covid-19 
salgını tedbirleri kapsamında ticari faaliyetlerine ara vermek zorunda kalanüyelerimiz başta olmak üzere ,ticari hayatıolumsuz 

tkilenen üyelerimizin taleplerini Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'ne iletmemiz sonrasında KDV ve SGK borçları 6 ay, KDV 1 ay 
ertelendi.

7 12.05.2020
İÇ ANADOLU BÖLGE 
TOPLANTISI(ZOOM)

TOBB                                                       
İÇ ANADOLU 

BÖLGESİ 
ODA/BORSALARI

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

TOBB Başkanı Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu Başkanlığında video konferansla 
gerçekleştirilen İç Anadolu Bölge Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanımız 

Ulvi Sakarya katıldı ..Katılım Link:
https://tobb-

org.zoom.us/j/94310951669?pwd=ZGthSEVaOWNid2JNVkVDNU1iNzUvZz
09

Üyelerimizin pandemi sürecinde yaşamış olduğu sıkıntıları ve taleplerini iletti.Polatlı Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ulvi 
Sakarya İç Anadolu Bölge Toplantısına katılarak  ilçenin ticari hayatının corona virüs salgınından etkilenme durumu ve reel 
sektörün beklentilerini kalem kalem iletti.   Başkan Sakarya'nın ilettikleri konu başlıkları arasında ; Corona virüs salgınından 

etkilenen sektörlere ilişkin yapılaması gerekenler ilk gündem maddesi olurken  odamız üyelerinin faydalanabileceği nefes 
kredisindeki dosya masrafı tutarlarının düzenleme yapılması gerektiği  diğer bir önemli başlık oldu.  Söz konusu talepler ilgili 

bakanlıklara ve kurumlara iletilmek üzere not  alındı

6 17.03.2020
VERGİ VE SGK BORÇLARINA 

ERTELEME TALEBİ
TOBB

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

kapsamında toplu etkinlikler iptal edildi ve yine virüsün yayılmasına engel 
olmak için pek çok ticari faaliyet geçici olarak durduruldu. Restoran, Lokanta, 
Kafe Hizmetleri, Oteller ve Konaklama Tesisler, Seyahat Acentesi, Motorlu 
Kara Taşıtları Kiralama, Şehirlerarası Yolcu Taşımacılığı, Nakliyeciler ve 
Lojistik Hizmetleri , Kültür ve Sanat Etkinlikleri, Özel Eğitim Hizmetleri, 

Kuaför ve Güzellik Salonları gibi işletmelerin faaliyetlerine tedbir kapsamında 
ara verildi.Üyelerimizden gelen talepler üzerine ,işletmelerin bu kapsamda 

vergi ve sgk borçlarını ödemede zorlandığı anlaşılarak, bu kapsamda vergi ve 
SGK erleme tabinde bulunuldu.



Açıklama:2020 İş Planında 1.3 İşBirliklerinin Geliştirilmesi ve Güçlü 
Kurumsal Yapı Hedefinin Altında 1.3.10 İlgili kurumlarla iletişime 
geçilerek Üyelere ve Bölge halkına klavuz oluşturması amacıyla 
bölgenin kaynak potansiyelini tespit ederek  Soğan Sektör Raporunun 
oluşturulması, yayınlanması, ve dağıtımının gerçekleştirilmesi 
faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
         Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.1 Üyelerin Rekabet Gücüne Destek 
Olmak ve Gelişim Faaliyetlerini YürütmekHedeflerinin Altında 1.1.5  
İlçemizin ticaret hayatının geliştirilmesine yönelik ulusal ve 
uluslararası projeler yürütülmesi faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.3 İşBirliklerinin Geliştirilmesi ve Güçlü 
Kurumsal Yapı Hedefinin Altında  1.3.2 Oda organ üyelerinin etkinlik/ 
toplantılarda dış paydaşlarla bir araya getirilerek sorun ve çözüm 
önerilerinin görüşülmesi faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı

          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.3 İşBirliklerinin Geliştirilmesi ve Güçlü 
Kurumsal Yapı Hedefinin Altında  1.3.2 Oda organ üyelerinin etkinlik/ 
toplantılarda dış paydaşlarla bir araya getirilerek sorun ve çözüm 
önerilerinin görüşülmesi faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır. (Faaliyet 
sonucu herhangi bir cevap tarafımıza iletilmemiştir.)

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.3 İşBirliklerinin Geliştirilmesi ve Güçlü 
Kurumsal Yapı Hedefinin Altında  1.3.2 Oda organ üyelerinin etkinlik/ 
toplantılarda dış paydaşlarla bir araya getirilerek sorun ve çözüm 
önerilerinin görüşülmesi faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.4 Dünyada ve Ülkemizde Yaşanan 
Sosyo-Ekonomik Krizlerde Üyelere Destek Sağlamak(COVİD-19) 
Hedeflerinin Altında 1.4.6 Salgın,Savaş,Politik Olaylar,Teknolojik 
Değişim ,Yasa ve Uluslararası  Sosyo-Ekonomik Krizlerde üyelerin 
yaşamış oldukları/yaşayacakları sektörel sıkıntıların gerekli mercilere 
ulaşılabilmesini sağlaması faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
          Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi
          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.4 Dünyada ve Ülkemizde Yaşanan 
Sosyo-Ekonomik Krizlerde Üyelere Destek Sağlamak(COVİD-19) 
Hedeflerinin Altında 1.4.6 Salgın,Savaş,Politik Olaylar,Teknolojik 
Değişim ,Yasa ve Uluslararası  Sosyo-Ekonomik Krizlerde üyelerin 
yaşamış oldukları/yaşayacakları sektörel sıkıntıların gerekli mercilere 
ulaşılabilmesini sağlaması faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

         Başarı ile tamamlandı
         Kabul edilmedi/Gerçekleşmedi

18 11.12.2020
MADEN RUHSATI/ORMAN İZİN 

SÜREÇLERİ 
TOBB

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Madencilik Sektöründe faaliyet gösteren ve Maden Arama-İşletme Ruhsatı ile 
Orman İzin Süreçlerine ilşkin sorun yaşayan üyelerimizin problemleri hakkında

TOBB'un 10.12.2020/5905 Sayılı yazısı  ile Madencilik Sektöründe faaliyet gösteren ve Maden Arama-İşletme Ruhsatı ile Orman 
İzin Süreçlerine ilşkin sorun yaşayan üyelerimizin problemlerinin çözülebilmesi amacıyla Tarım ve Orman Bakanlığına iletilmek 

üzere üyelerimizle görüşmeler gerçekleştirilmiş olup bu sektörde faaliyet gösteren 5 firmamızın sorunları gerekli mercilere 
iletilmek üzere üst birliğimize iletilmiştir.

SANAYİ VE TEKNOLOJİ 
BAKANLIĞI                     

İSTİŞARE TOPLANTISI(ZOOM)

TOBB                                               
SANAYİ VE 

TEKNOLOJİ 
BAKANLIĞI 365 

ODA/BORSA       

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar
14 2.10.2020

16 27.10.2020

17 5.11.2020
İL UMUMİ HIFSIZZIHHA 

KURULU KARARI HK.
POLATLI BELEDİYESİ

İçişleri Bakanlığının 03.11.2020 tarih ve 18089 Sayılı İl Umumi Hıfsızzıhha 
Kurulu Kararı çerçevesinde Polatlı İlçesinde bulunan İşletmelerinin 

yaşayacakları maduriyet hakkında

03.11.2020 tarihinde Cumhurbaşkanlığımızın başkanlığında Cumhurbaşkanlığı Kabinesinde alınan kararlar doğrultusunda ve 
İşişleri bakanlığının 03.11.2020 tarih ve 18089 sayılı yazısı çerçevesinde ;evlere paket servis  ve gel-al şeklindeki uygulamalar 

hariç olmak üzere lokanta,restoran,pastane,kafe,kafeterya gibi yeme-içme yerlerinin en geç saat 22:00 'da kapanmalarının 
sağlanmasına karar verilmiştir.Ancak ilçemiz sınırları içinden geçen E-90 Karayolu üzerinde ,işletmeleri bulunan üyelerimizin bu 

karar kapsamında çok büyük maduriyet yaşadığı ,faaliyetlerini tam olarak icra edememekle birlikte maddi sıkıntı içerisine 
düştükleri ,gerek personel çalıştırma ,gerek ilçe ekonomisine katkıda bulunma konusunda aktif olan ve yol üzerinde bulunması 

sebebi ile dışarıdan gelen halka da hizmet veren bahse konu üyelerimize yardımcı olunması talebi Polatlı Kaymakamlığına Odamız 
05.11.2020/2722 sayılı yazısı ile iletilmiştir.

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

17.10.202015
TÜRKİYER EKONOMİ 
ŞURASI(ZOOM)-İLÇE 

SORUNLARI HK.

Resmi Yazılar,               
Toplantılar

TOBB
17 Kasım 2020 tarihinde Yönetim Kurulu Başkanımız Ulvi SAKARYA, 
üyelerimizin ve ilçemizin  sorunlarını  “Türkiye Ekonomi Şûrası"nda dile 

getirilmesi amacıyla bildirdi.

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ulvi SAKARYA, TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu ev sahipliği ile gerçekleştirilen ve 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın teşrif ettiği “Türkiye Ekonomi Şûrası"na katıldı.365 oda ve borsa başkanının 

katıldığı toplantıda reel sektörün ihtiyaç ve beklentileri konuşuldu...Polatlı'da sorun haline gelen,
* Büyükbaş hayvancılıkta yaşanan sıkıntılar
*Organize Sanayi Bölgelerindeki sorunlar

* Sulama problemleri neticesinde Gökpınar Barajı sorunu
İç Anadolu Temsilcisi tarafından dile getirildi.

Başkanı İlhami Teke, Polatlı Ziraat Odası temsilcileri, soğan ticareti ve soğan üretimi yapan üyelerimiz katıldı.
SOĞAN TESİSİ PROJESİ ENİNE BOYUNA GÖRÜŞÜLDÜ

Toplantıda soğan işleme tesisinin kuruluşu ile ilgili ele alınan gündem maddeleri şu şekilde oldu; Katılımcılara proje hakkında kısa 
bilgiler verildi, odak grup toplantısının amacı açıklandı. Polatlı'da soğan tesisinin kurulmasındaki fayda ve zararlar tartışıldı. 

Tesisin kuruluş yeri ve kapasitesi hakkında bilgi verildi. Tesisin mülkiyeti ve işletim hakkı hakkında istişare edildi.Tesisin hizmet 
alanı ve özellikleri hakkında görüş alışverişinde bulunuldu.Yaklaşık 2 saat süren toplantının sonrasında 20 hedef köyde Ağustos 
ayında Odamız proje birim personeli ile  Progem Danışmanlık ve Araştırma Şirketi tarafından anket çalışması düzenleneceği ve 

sonuçlarının rapor haline getirilerek soğan ticareti yapan ve yapmayı düşünen üyelerimiz ileilçemize fayda sağlayacak Soğan 
Sektör Raporunun hazırlanmasına karar verildi ve gerekli çalışmaların gerçekleştirilmesi üzerine SOĞAN SEKTÖR RAPORU 

üyelerimizle buluşturuldu.

13 9.09.2020

SOĞAN İŞLETME TESİSİ 
PROJESİ      (Polatlı Soğanının 

,İşlenmesi Paketlenmesi ve 
Depolanmasına Yönelik Yatırım 

Fizibilitesi çalışma raporu)

POLATLI TİCARET 
ODASI                          

İLÇE TARIM VE 
ORMAN MÜDÜRLÜĞÜ                               

ÇANKAYA 
ÜNİVERSİTESİ                                 

ANKARA KALKINMA 
AJANSI POLATLI 

ZİRAAT ODASI                 
SOĞAN ÜRETİCİLERİ 

BİRLİĞİ SOĞAN 
TİCARETİ VE 

ÜRETİMİ YAPAN 
ÜYELER

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Polatlı Ticaret Odası tarafından hayata geçirilmek için çalışmalarına ara 
vermeden devam edilen Polatlı Soğanın İşlenmesi, Paketlenmesi ve 

Depolanmasına Yönelik Bir Tesis Kurulumu İçin Fizibilite Çalışması” 
projesinin açılış toplantısı ticaret odası toplantı salonunda gerçekleştirildi.

Polatlı Ticaret Odası, İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü ve Çankaya 
Üniversitesi ortaklığında ve Ankara Kalkınma Ajansı mali desteği ile yürütülen 

Polatlı Soğanın işlenmesi projesinde önemli aşama daha geride bırakıldı. 
Çankaya Üniversitesi Pazarlama, Araştırma Yöntemleri Bölüm Başkanı 

Prof.Dr. Mahir Nakip moderatörlüğünde gerçekleştirilen açılış toplantısında 
değerlendirilen maddelerin başında Ticaret Odası’nın soğan projesinin hayata 

geçmesinde attığı adımlar oldu. 

01.07.2020 tarihinde yapılan odak grup toplantısı sonrasında alınan kararlar neticesinde toplamda 250 üretici çiftçi ile yapılan 
anket çalışmasının sonuçları toplantıda ele alınan bir başka önemli konu oldu. Kalkınma Ajansı yetkilileri Polatlı Ziraat Odası 

temsilcisi ve Polatlı Ticaret Odası proje sorumlularının yer aldığı açılış toplantısında projenin bundan sonraki süreçte izleyeceği yol 
haritası görüşüldü. Anketler neticesinde yapılan fizibilite neticesi önümüzdeki günlerde Ticaret Odası tarafından paylaşılacak. Yine 

fizibilite raporundan sonra Ankara Kalkınma Ajansı'na yeni bir güdümlü proje sunularak ,depolama ve üretim tesisi için 8-10 
milyon TL destek alınması için başvuru yapılacağı bilgisi verildi.Güdümlü Proje ile 8-10 milyon TL destek alınması için başvurular 
başlatıldı.Aynı zamanda Polatlı Soğanının ,İşlenmesi Paketlenmesi ve Depolanmasına Yönelik Yatırım Fizibilitesi çalışma raporu 

üyelerimizle paylaşıldı.

12 1.07.2020
SOĞAN İŞLETME TESİSİ 

PROJESİ(SOĞAN SEKTÖR 
RAPORU)

İLÇE TARIM VE 
ORMAN MÜDÜRLÜĞÜ                               

ÇANKAYA 
ÜNİVERSİTESİ                                 

ANKARA KALKINMA 
AJANSI POLATLI 

ZİRAAT ODASI                                
SOĞAN ÜRETİCİLERİ 

BİRLİĞİ SOĞAN 
TİCARETİ VE 

ÜRETİMİ YAPAN 
ÜYELER

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

kurulumu için fizibilite çalışmasına devam ettiğimiz proje için odak grup 
toplantısı odamız ev sahipliğinde gerçekleştirildi. Polatlı soğan üreticisinin 
üretim sonrası yaşadığı sıkıntılara çözüm olarak görülen projenin hayata 

geçmesi ile en büyük sorun olan fire kaybının önüne geçilmesi 
planlanmaktadır.6 ay sürecek proje sonunda tesisin kurulmasıyla ilgili bir 

fizibilite çalışması ortaya çıkacaktır.
Odamız başta olmak üzere Türkiye Cumhuriyeti Tarım ve Orman Bakanlığı , 

Ankara Kalkınma Ajansı ve Çankaya Üniversitesi ortaklığında yürütülen 
Polatlı soğanının işlenmesi, paketlenmesi için kurulması planlanan tesis için 
çalışmalar pandemi süreci tedbirleri ile askıya alınmıştı. Yeni normalleşme 

dönemi ile çalışmalarımıza kaldığımız yerden hızlı bir şekilde devam ediyoruz. 

2 Ekim Cuma günü saat 15:00 da Birliğimiz Başkanı M.Rifat 
Hisarcıklıoğlu,Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Mustafa Varank ve 365 

Oda/Borsa Yönetim Kurulu Başkanımızın katılımlarıyla istişaret toplantısı 
gerçekleştirilmiştir. Katılım Link:https://tobb-

org.zoom.us/j/95656483241?pwd=RTcxcE5mRDROTkRCSHRwY1V3eG40Q
T09

Sanayi Bakanımız Mustafa Varank'ın teşvikleri,TOBB  Başkanı M.Rifat Hisarcıklıoğlu'nun ev sahipliğinde ve 365 Oda/Borsa 
Başkanlarının katılımı ile online olarak gerçekleştirilen toplantıya Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ulvi Sakarya 

katıldı.Toplantıya katılan Oda/Borsa başkanlarına ,teşvikler hakkında bilgilendirme yapılırken,il ve ilçelerin sanayi destek talepleri 
ele alındı.

IPARD II PROGRAMI 8. VE 9. 
ÇAĞRI KAPSAMINDA 

SÖZLEŞME TUTARLARININ 
GÜNCELLENMESİNE İLİŞKİN 

DUYURU HK.

TARIM VE KIRSAL 
KALKINMAYI 
DESTEKLEME 

KURUMU(TKDK)

Resmi Yazılar,              
İkili Görüşmeler, 

Toplantılar

Tarım ve Orman Bakanlığının ilgili kuruluşu olan TKDK 19/10/2020 tarihinde 
resmi sitesinde IPARD II Programı 8. ve 9. Çağrılar Kapsamında Sözleşme 

Tutarlarının güncellenmesine İlişkin Görüş Bildirimi

Odamız 27.10.2020 tarih ve 2671 sayılı yazısı ile Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumuna 8.ve 9.çağrılar kapsamında 
sözleşme tutarlarının güncellemesi ile alakalı görüş bildirilerek 6. ve 7.çağrılar kapsamında Polatlı İlçesinden başvuruları kabul 
edilen ve proje uygulaması başlamış bulunan üyelerimizin piyasadaki,özellikle Covid-19 aynaklı fiyat yükselmeleri nedeni ile 

yatırım maliyetlerindeki artışları telafi etmek zorunda bırakıldıkları bu sebeble 8. ve 9. çağrılar için gerçekleştirilen düzenlemeden 
diğer projelerinde yararlanması talep edilmiştir.



          Cevap gelmedi
          Devam ediyor
Açıklama:2020 İş Planında 1.4 Dünyada ve Ülkemizde Yaşanan 
Sosyo-Ekonomik Krizlerde Üyelere Destek Sağlamak(COVİD-19) 
Hedeflerinin Altında 1.4.6 Salgın,Savaş,Politik Olaylar,Teknolojik 
Değişim ,Yasa ve Uluslararası  Sosyo-Ekonomik Krizlerde üyelerin 
yaşamış oldukları/yaşayacakları sektörel sıkıntıların gerekli mercilere 
ulaşılabilmesini sağlaması faaliyetiyle takibi sağlanmaktadır.

SONUÇ DURUMU SAYISI ANALİZİ
Başarı ile Tamamlandı 15 79%

Kabul Edilmedi(Gerçekleşmedi) 1 5%
Cevap Gelmedi 1 6%
Devam Ediyor 2 11%

SONUÇ DURUMU SAYISI ANALİZİ
Başarı ile Tamamlandı 15 79%

Kabul Edilmedi(Gerçekleşmedi) 2 10% Açıklama:  21.02.2020 tarihinde gerçekleştirilmesi planlanan Soğan İşletme Tesisi Projesi  için gerçekleştirilen fizibilite raporu sonucunda maliyetlerin fazla olabileceği neticesiyle tamamlanamamıştır.

Cevap Gelmedi 2 11%

Devam Ediyor 0 0%

Açıklama:  17.10.2020 tarihinde gerçekleştirilen Türkiye Ekonomik Şurasında Yönetim Kurulu Başkanı Ulvi Sakarya ilçe sorunlarını dile getirmiş olup sonuca ilişkin herhangi bir resmi yazı tarafımıza 
ulaşmamıştır.

p

Odamız 8.Meslek Komitesi(Eğitim Komitesi) organizasyonuyla 11.12.2020 tarihinde  Polatlı Ticaret Odası özel eğitim 
kurumlarının yöneticileri ile video konferans yolu ile gerçekleştirilen toplantıda pandemi sonucundan dolayı kısıtlama getirilen 
yüzyüze eğitim sürecinin sonuçları değerlendirilmiştir.Bu kapsamda üyelerimizin talepleri üzerine pandemi sürecinde yaşamış 

oldukları sıkıntıların çözümü için girişimde bulunularak Odamız 15.12.2020/3023 sayılı yazısı ile üst birliğimize gerekli mercilere 
iletilmek üzere bildirilmiştir.
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MESLEK KOMİTE TOPLANTISI 

ÜYE TALEPLERİ(EĞİTİM 
SEKTÖRÜ)

TOBB
Resmi Yazılar,              

İkili Görüşmeler, 
Toplantılar

15.12.2020

2020 YILI LOBİ FAALİYET TAKİP ANALİZİ

Eğitim Sektöründe yer alan üyelerimizin talepleri üzerine pandemi sürecinde 
yaşamış oldukları sıkıntıların çözümü için girişimde bulunulması hakkında

Başarı ile 
Tamamlandı

79%

Kabul 
Edilmedi(Gerçe

kleşmedi)
5%

Cevap Gelmedi
5%

Devam Ediyor
11%

2020 YILI LOBİ FAALİYET TAKİP ANALİZİ SAYISI
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Edilmedi(Gerçekleşmedi)
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Cevap Gelmedi
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Devam Ediyor
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